
7. zápis z jednání Výboru pro rozvoj Průmyslové zóny Soběslav  
 

4. 5. 2022 
 

Město Soběslav 
 
Přítomni: A. Krejčová, P. Hejný, J. Klíma, M. Turek, T. Šena 
 
Omluveni: J. Podlaha, L. Slabý 
 
Program:   1. Zhodnocení výstupů z předchozího setkání se zástupci firem 
  2. Informovat občany se současným stavem v oblasti průmyslové zóny 
  
 

1. Zhodnocení výstupů z předchozího setkání se zástupci firem 

Členové výboru zhodnotili a analyzovali informace podané na společné schůzce se zástupci firem, které byly 
konkrétně popsány v zápise č. 6. ze dne 27. 4. 2022. 

 
 
2. Informovat občany se současným stavem v oblasti průmyslové zóny 
 
Členové výboru se zabývali tím, jakým způsobem vyzvat občany města k zapojení se do připomínkování 
dokumentace, která byla zpracována firmou Exprin Property s.r.o. a týká se posuzování vlivů na životní prostředí 
a bude podána ke Krajskému úřadu v Českých Budějovicích na posouzení v procesu EIA. Členové výboru proto 
připravují informační zpravodaj v souvislosti s plánovaným podáním dokumentace firmy Exprin Property s.r.o. 
podle § 8 a přílohy č. 4 zákona č. 100/2001 Sb., o posuzování vlivů na životní prostředí, ve znění pozdějších 
předpisů. 
Dále probíhala diskuze k důležitým tématům týkající se dopravy a dopravního zatížení v oblasti průmyslové zóny, 
odvodu splaškových vod a ost.  
 
 
 
Termín příštího jednání: dle dohody 
 
Zapsala: Michaela Pimperová, 6. 5. 2022 
 
 
 


